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1 Rechte tellingen 

 

Vanaf 1 januari geldt een nieuwe wet en mag alleen alcohol worden verkocht aan mensen 

vanaf 18 jaar en ouder. 

 

 

 

 

 

Toelichting - geanonimiseerd 

 Je werkt zo thuis indrinken nog meer in de hand. Waarbij je je de vraag moet stellen of toezicht, 
het in coma zuipen, minder gaat worden ? 

 Ben bang dat er dan thuis en in zgn zuipschuren veel meer wordt gedronken. er is dan geen 
controle op 

 Alcohol is geen groot probleem. Harddrugs gebruik is een veel groter probleem onder de jeugd. 

 16 á 17 jarigen hou je niet tegen, als die willen drinken doen ze dat. Ik vraag me af hoe de 
horeca met bijvoorbeeld carnaval moet controleren of er niemand onder de 18 alcohol drinkt, 
in een volle zaal met alle leeftijden aanwezig is dat schier onmogelijk, alleen al daarom een 
waardeloze wet die alleen problemen gaat geven. 

 Ze hadden het geleidelijk in moeten voeren. Dit is vragen om problemen vind ik. 

 Ze drinken anders toch wel. Nu ga je mogelijk allerlei excessen krijgen. Illegale party`s etc 

 Vreemd dat bijvoorbeeld een 16 jarige dit jaar wel iets mag drinken en vanaf 1 januari niet 
meer. En als je iets verbied maak je het aantrekkelijk". Het heeft ook iets te maken met 
levensstijl en opvoeding. " 

 Prima tot 18 geen alcohol, maar ze hadden iets moeten regelen voor degene die nu net geen 18 
zijn  
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 Mijns inziens is het beter als jongeren thuis wordt geleerd hoe ze met alcohol om moeten gaan 
door ze (bijvoorbeeld vanaf een jaar of 15) met mate toe te staan om af en toe iets te proeven. 
Het spannende" gaat er dan al snel af. " 

 Jeugd drinkt toch wel en de regering moet zich niet overal mee bemoeien 

 Het staat op papier en dat is het dan, je lost er helemaal niets mee op. Dit oplossen is en blijft 
overwegend een taak van de ouders. 

 Heb dochter van 17,5 jaar die nu een half jaar geen alcohol mag drinken, en hoe ga je daar thuis 
mee om  

 De jeugd zal meer thuis gaan drinken. Daarmee helpen we de horeca niet. 

 Ook jonger dan 18 is het nodig om je verantwoordelijkheid in deze te oefenen. Een verbod 
helpt m.i. Niet. 

 Eigenlijk wel eens, maar ik vind het moeilijk om dit uit te voeren. Vooral voor kinderen die nu al 
16 zijn, maar ook omdat de omgeving vaak al vroeger drinkt. 

 Ben benieuwd naar de effecten, m.n. O.g.v uitgaan e.d. Denk dat jongeren meer gaan indrinken 
en er meer feestjes worden georganiseerd. Ik denk niet dat je het helemaal kunt tegenhouden. 

 Ze moeten de leeftijd naar 21 doen als je overal leest hoeveel er rijden met alcohol op. 
Merendeel zijn wel oudere en maar reclames maken voor alcohol dat het gevaarlijk is  niets 
werkt want ze drinken gewoon als ze met de auto zijn. Daar moeten ze is een hardere aanpak 
doen. Gedronken rijbewijs kwijt hoe dan ook iedereen weet je mag niet met alcohol op achter 
het stuur!!!! 

 Ouders moeten hun kinderen aanspreken op hun (drank) gedrag. Moeten ze wel eerder doen 
dan bij hun achttiende. Ouders moeten  ook aansprakelijk gesteld worden voor het gedrag van 
hun kinderen. Desnoods met een wettelijke sanctie (boete) 

 Mee eens omdat alcohol veel schade toe kan brengen. Verbieden blijft moeilijk, ze komen toch 
wel op andere manieren aan de alcohol. 

 IK ben bang dat het niet gaat werken ,als je met vrienden op stap gaat die ouder zijn dan 18 is 
er toch geen houden aan .En anders gaan ze nog meer thuis indrinken anders is het niet gezellig 
als de helft van de vrienden niet mag drinken. 

 Ben het er mee eens En in basis zijn de ouders/opvoeders van deze jongeren er voor 
verantwoordelijk dat het ook nageleefd word en als het in het openbaar genuttigd word zijn ze 
dat ook  Als we iets afspreken moeten we als het niet nagekomen wordt er elkaar ook op 
AANSPREKEN en waar nodig maatregelen nemen 

 Wetenschappelijk is aangetoond dat alcohol veel onherstelbare schade toebrengt aan het 
jeugdige brein. Aangezien de laatste jaren ouders het blijkbaar normaal vinden dat hun jonge 
tieners meedrinken en dronken worden is het noodzakelijk dat de regering ingrijpt. Voor de 
gezondheid van de jongere persoonlijk en om de zorgkosten te beperken ivm de hele jonge 
comazuipers. 

 Gezien de hersenschade die het op kan leveren vind ik de leeftijdsverhoging een zeer goede 
wijziging op de wetgeving.  

 Er wordt veel te veel gedronken bij velen elk weekend 2 avonde en heel laat. 
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Stel: Op 2 januari werk jij in het lokale café. Een bekende (17 jaar, vriend/kennis) bestelt bij 

jou een biertje. 

Er staan diverse mensen bij de bar. Wat doe je? 

 

Toelichting - geanonimiseerd 

 Wat de regel is van de horeca exploitant. 

 Het is natuurlijk sociaal wenselijk dat het biertje gegeven wordt. De verwachting van de andere 
bezoekers zal ook zo zijn. Er zal een druk op het bar personeel komen door deze wet. 

 Een paar dagen terug mochten 17-jarigen wel bier en op 1januari niet meer. Als ik die persoon 
heel goed zou kennen, zou ik het misschien wel geven 

 Belangrijk dat het barpersoneel goede voorlichting krijgt. 

 Zal dan wel heel moeilijk zijn  en zeker als hij/zij dan ook nog eens bijna 18 is Maar ik denk dat 
ze dat goed zullen begrijpen dat doet de jeugd ook heel goed als ze mogen autorijden dan 
drinken ze ook niet 

 Wet is wet. Thuis zou ik wel dat biertje geven, maar niet in een café verkopen waar het 
verboden is. Wel van de zotte eigenlijk. Zijn nu alle oudere mensen imbisielen of achterlijk? Ik 
weet zeker van niet! 
 

 Vervelend, ik zou ook zijn voor een overgangsregeling van de jeugd tussen de 16 en 18 jaar 
maar wet is wet. 

 Toen ik 18 was verongelukten twee vrienden. Ze zijn aangereden door een dronken 
automobilist. Dat verklaart mede mijn resolute antwoord.  

 Regels zijn regels. 

 Regels zijn regels, ook voor bekenden.  

 Regels zijn regels, ook voor bekende! Anders krijg je hetzelfde soelaas als met het rookverbod!! 
Wat is daar uiteindelijk van over?  
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 Niet toegestaan en werkgever zou mogelijk negatief in het licht kunnen staan. Bekend of 
onbekend zelfde regels gelden 

 Niet in de bar, als het een vriend is waar ik eerder dit jaar wel samen een biertje mee heb 
gedronken toen die dat nog wel mocht dan zal ik hem vragen om bij mij thuis een biertje te 
komen drinken. 

 Gelukkig werk ik niet in een lokaal café. Ik zou het erg moeilijk vinden om me aan deze nieuwe 
regel te houden. Ik vind dat een beetje vergelijkbaar met het veranderen van een maximum 
snelheid op een weg buiten de bebouwde kom van 80 km/h naar 60 km/h zonder dat de 
omstandigheden veranderen. Je ziet dat op deze wegen bijna niemand zich aan de nieuwe 
snelheid houdt. 

 Deze regels moet je nakomen !!  

 Ben lange tijd in Engeland geweest als je er jonger dan 21 uit ziet moet je je bij iedereen 
legitimeren dan je 18 bent. Dus ook al is het je vriend je bent wettelijk verplicht het te vragen. 
Of je vind het niet erg om de boete van 1000 euro te betalen omdat jij je vriend een biertje heb 
gegeven. Dus nee geen biertje geven 

 Als je je niet aan de wettelijke regels wilt houden voor werken in de horeca, moet je er niet 
gaan werken. 

 Als ik hieraan zou meewerken verloochen ik datgene wat ik bij de vorige vraag heb gesteld. Ik 
zou geen goede ouder zijn als ik dat deed. 

 Tenzij de baas er streng op toe kijkt ;) 

 Jeugd die voor 2014 al 16 geweest is mag gewoon alcohol drinken. Deze wet gaat in voor jeugd 
die vanaf 2014 16 wordt. 

 Er moet overgangsregeling komen! 
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Toelichting - geanonimiseerd 

 Juridische mogelijkheden zoeken om deze betuttelende wet te omzeilen 

 Zou ervan balen en vast wel een keer proberen, maar over het algemeen wel de regel 
accepteren 

 Vriend vragen om voor mij te bestellen 

 Verstandig zijn 

 Thuis of bij vrienden 

 Thuis met vrienden een bak bier leegdrinken 

 Thuis indrinken! 

 Thuis indrinken en dan op fris verder gaan in het cafe 

 Thuis een biertje drinken 

 Thuis drinken zoals al zo veel jongeren doen 

 Thuis drinken met vrienden. 

 Thuis drinken evt. 

 Thuis drinken – meerdere malen genoemd 

 Sowieso niet drinken! 

 Op die leeftijd dronk ik nog lang niet, nu zijn tijden anders maar ik weet niet wat ik anno 2014 
zal doen  

 Nog niet aan alcohol beginnen 

 Niet drinken. Het zou fijn zijn als jeugd zich realiseert dat je ook zonder alcohol heel veel plezier 
kunt hebben. En dat je dan ook nog eens gewoon jezelf blijft.  

 Mijn vriend van 18 mijn biertje laten halen 

 Lol maken zonder alcohol 

 Laten bestellen door iemand boven 18 

 Lastig want ik ben geen 17 

 Is moeilijk ben ik net 17  of bijna 18 en ik denk dat ik dan thuis in overleg wel zou drinken 

 Ik zou nog langer wachten met alcohol drinken. Niet alleen alcohol verhoogt de feestvreugde. 

 Ik zou een ouder iemand laten bestellen 

 Ik heb zelden of nooit alcohol gedronken 

 Iets alc. vrij nemen behoefte aan alc, dit dan thuis nuttige 

 Iemand anders laten bestellen 

 Hok met vrienden 

 Helemaal niet drinken. 

 Gezellig thuis met vrienden lekker een biertje drinken 

 Gewoon fris nemen 

 Geen idee.  

 Geen drank bestellen 

 Geen alcohol drinken – 2x 

 Ergens naar toe gaan waar wel controle is 

 Een ander laten bestellen 

 Drinkhok 

 Denk proberen via via toch aan biertje te bemachtigen 

 Ben allang geen 17 meer dus wacht niet  
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 Balen 

 Aan mijn ouders thuis een drankje vragen 

 ? 

 Thuis flink indrinken en opstap dan maar op frisdrank 
 

 

In onze gemeente geldt vanaf januari een verordening waarbij beperkingen worden gesteld 

aan de schenktijden bij (sport)kantines en clubhuizen. 

De gemeente wil met dit verbod een bijdrage leveren aan het terugdringen van het 

alcoholgebruik onder jongeren. 

 

Toelichting - geanonimiseerd 

 Sportkantines/clubhuizen mogen wel eerder sluiten het word soms ook wel te laat Maar daar 
zijn het vaak de oudere(jeugd) die langer blijven zitten de jeugd gaat toch naar de disco enz. 
Het zou beter zijn om daar ook de sluitingstijden aan te passen en het aantrekkelijk maken om 
eerder uit te gaan 

 Op zich wel goed, maar ik ben bang dat de jongeren elders gaan drinken (drankketen), dit 
gebeurt nu ook al. 

 Er zijn toch ook ouders die gewoon hun kinderen thuis alcohol laten drinken. Dus denk ik dat er 
niet minder gedronken gaat worden. 

 Wat te denken van thuis indrinken ,of de z.g. zuipketen. 

 Misschien wel in de clubhuizen zelf maar dan wordt het wel ergens anders genuttigd. Jongeren 
die nu wel mogen drinken en in januari ineens niet meer  zullen ws wel blijven nuttigen. Binnen 
een aantal jaar is 18 gewoon de norm. 

 Men komt toch wel aan drank.  

 Meeste jongeren blijven al minder lang in de kantine zitten en zijn vaak na bijvoorbeeld de 
eredivisie voetbalwedstrijden weg.  
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 Komen wel bij iemand thuis om te drinken. 

 Jongeren kunnen thuis of bij vrienden gewoon hun drankje drinken.  

 Je kan ze beter controleren en dan bespreekbaar maken in het openbaar. In de keten waar de 
jeugd veel zit is geen enkele controle. 

 Is wel beter voor de lokale horeca. 

 Ik denk niet dat het probleem ligt bij de sportkantines en dergelijke. Als jongeren willen 
drinken, dan doen ze dat toch wel. Het gaat juist averechts werken als alle mensen onder de 18 
de straat op moeten om te drinken, dan ontstaat er alleen maar meer overlast.  

 Ik denk dat al veel verenigingen binnen Laarbeek eigen regels hebben mbt alcohol gebruik voor 
hun (jeugd)leden. dit met als doelstelling alcohol gebruik voor jongeren tegen te gaan. 

 Hoe wil men dit gaan controleren? Na het sporten is het napraten aan de bar ook een sociale 
gelegenheid. 

 Het zou mooi zijn als er minder genuttigd word, maar geloof er niet zo in.  

 Het geven van een drankvergunning aan sportkantines, clubhuizen is jaren geleden voor de 
plaatselijke horeca een nekslag geweest. Nu nog waar in het café een glas bier 2,00 - 2,50 moet 
kosten, is het bedrag bij een kantine voor een glas bier veel lager waardoor een café onbewust 
toch omzet mist. Door het terugbrengen van openingstijden ga je het drankverbruik 
verplaatsen van kantine naar thuisgebruik. De brouwerij zal er geen minder bier door gaan 
verkopen. 

 Gaan ergens anders verder of in kortere tijd proberen ze nu sneller te drinken 

 Er wordt meer thuis gedronken  

 Er komt minder overlast en meer discipline 

 Denk dat het vaak meer met opvoeding en thuissituaties en omgang met vrienden te maken 
heeft, . 

 De jeugd zal toch wel gaan drinken maar dan in schuurtjes bij mensen thuis. Dus  het is gewoon 
het verplaatsen. de voetbalclubs kunnen zaterdags wel om half vijf haar deuren sluiten want de 
A junioren zullen wel ergens anders gaan drinken dus grote schade voor de kantine 
inkomsten!!! 

 De gemeente snapt hier werkelijks helemaal niets van !!!! 

 Dan gaan ze gewoon ergens anders heen, of bij vrienden thuis samen drinken  

 Als men het niet in de kroeg krijgt drinkt men van tevoren wel extra in bij vrienden thuis waar 
door ouders de alcohol gehaald wordt want zo dom kunnen ouders ook zijn.  

 Als je dit erg aanscherpt loop je het risico dat er op niet te controleren plekken wordt 
gedronken.  

 Als de jeugd wil drinken dan doen ze dat toch wel. Je kunt het beter gecontroleerd" doen dan 
verbieden. Door het te verbieden maak je iets altijd "aantrekkelijk"" 

 Vooral in sportkantines zou meer aandacht moeten zijn voor gezonde drankjes en hapjes ipv 
alcohol en snacks wat een vreemde combinatie is. Veel kinderen komen al op jonge leeftijd in 
sportkantines en zij zien nu sport en alcohol als een normale combinatie wat ik pedagogisch 
gezien onverantwoord vind. 

 Mits er ook op wordt gehandhaaft 

 MITS ER OOK OP GEHANDHAAFD WORDT 

 Ja zolang er jeugd binnen is geen alcohol of pas na 22.00 

 Ik denk dat mensen minder lang blijven hangen in de kantine. Ik verwacht niet dat ze in de 
plaats naar de kroeg zullen gaan. 

 Hierdoor zal het er niet beter op worden voor de clubkas 

 Er maar beperkt minder worden genuttigd (als de tap sluit moet men eerst naar een andere 
locatie om verder te drinken, dat is een barière  Dus iets minder drinken en een beperkte 
verschuiving van locatie 
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 En ook de club zal minder inkomsten hebben, die zullen vervolgens wel weer bij de gemeente 
aankloppen. 
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2 Onderzoeksresultaten – per woonplaats 

 

 

 

 

Zeer mee eens Mee eens Neutraal Mee oneens
Zeer mee
oneens

Aarle-Rixtel 18,7% 21,3% 18,7% 38,7% 2,7%

Beek en Donk 23,4% 32,3% 15,3% 22,6% 6,5%

Lieshout 18,6% 39,0% 22,0% 18,6% 1,7%

Mariahout 32,0% 28,0% 28,0% 8,0% 4,0%
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Aarle-Rixtel 22,7% 6,7% 68,0% 2,7%

Beek en Donk 12,9% 5,6% 72,6% 8,9%

Lieshout 13,8% 3,4% 74,1% 8,6%

Mariahout 24,0% 4,0% 64,0% 8,0%
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Ik zou hetzelfde
doen: gewoon

bestellen

Ik zou naar een
andere plek gaan,

waar er minder
controle is

Ik zou nog een
jaartje wachten en
dan pas bestellen

Anders

Aarle-Rixtel 52,6% 17,1% 21,1% 9,2%

Beek en Donk 44,7% 17,9% 18,7% 18,7%

Lieshout 37,9% 17,2% 29,3% 15,5%

Mariahout 51,9% 18,5% 25,9% 3,7%
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3 Onderzoeksresultaten – per leeftijd 

 

 

 

 

18 - 34 jaar 35 - 49 jaar 50 - 64 jaar 65+

Zeer mee eens 12,9% 12,5% 17,3% 28,0%

Mee eens 19,4% 37,5% 32,0% 44,0%

Neutraal 19,4% 18,8% 25,3% 8,0%

Mee oneens 35,5% 29,2% 21,3% 20,0%

Zeer mee oneens 12,9% 2,1% 4,0%
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Nee 38,7% 68,8% 74,7% 88,5%

Weet niet 16,1% 8,3% 5,3%
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18 - 34 jaar 35 - 49 jaar 50 - 64 jaar 65+

Ik zou hetzelfde doen: gewoon
bestellen

65,6% 41,7% 46,7% 38,5%

Ik zou naar een andere plek gaan,
waar er minder controle is

18,8% 18,8% 14,7% 15,4%

Ik zou nog een jaartje wachten en
dan pas bestellen

9,4% 12,5% 24,0% 38,5%

Anders 6,3% 27,1% 14,7% 7,7%

0,0%

10,0%

20,0%

30,0%

40,0%

50,0%

60,0%

70,0%
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18 - 34 jaar 35 - 49 jaar 50 - 64 jaar 65+

Ja 37,5% 25,0% 24,0% 23,1%

Nee 53,1% 54,2% 62,7% 57,7%

Weet niet 9,4% 20,8% 13,3% 19,2%
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4 Denk jij dat er door de verordening minder 
alcohol genuttigd gaat worden? 


